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Obecné zastupiteľstvo Obce Zeleneč 
 

 

 

Z á p i s n i c a 

z 26. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Zeleneč, konaného dňa 

11.10.2022 v zasadačke Obecného úradu v Zelenči 
 

 

 

Prítomní: 

 

- 8 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Zeleneč podľa prezenčnej  listiny  (Mgr. 

Hinčeková  -  ospravedlnená) 

- starosta obce Zeleneč Mgr. Ľubomír Jedlička 

- hlavný kontrolór Ing. Stanislav Nižnan 

- právnik JUDr. Michal Mrva 

- zapisovateľka Ing. Miroslava Uhliarová 

- riaditeľka ZŠ s MŠ ThLic. Daniela Depešová 

- zástupkyňa pre MŠ p. Lucia Vahalíková 

 

Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie  programu.    

2. Voľba návrhovej komisie.  

3. Dodatok č. 5 k VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

na činnosť materskej školy, školského klubu detí, školskej  jedálne a výdajne školskej jedálne, 

ktoré sú súčasťou Základnej školy s  materskou školou J. Bednárika, Školská 4, Zeleneč. 

4. Prenájom poľnohospodárskeho pozemku pre PD Hrnčiarovce. 

5. Voľba prísediaceho pre Okresný súd Trnava. 

6. Informácie starostu.      

7. Interpelácie poslancov. 

8. Diskusia. 

9. Záver.                                              

 

 

K bodu 1 programu OZ: 

 

Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

schválenie programu: 
 

 26. zasadnutie OZ  otvoril a viedol Mgr. Ľubomír Jedlička, starosta obce.  

Starosta obce privítal poslancov OZ a ostatných prítomných a zároveň skonštatoval, že na 

zasadnutí je prítomných 8 poslancov OZ (Mgr. Hinčeková  sa  ospravedlnila) a obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
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Zo zasadnutia OZ sa vyhotovuje zvukový záznam, ktorý je zverejnený na web stránke 

obce Zeleneč, zápisnica obsahuje len stručné informácie k jednotlivým bodom programu 

zasadnutia OZ. 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol poslancov Ing. Krupu a Mgr. 

Kyselicu. Za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil Ing. Uhliarovú. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8  

( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Vavro, p. Čavojský, Mgr. Kyselica, Ing. Matis, p. Droppa, Ing. 

Krupa) 

 

PROTI : 0                  ZDRŢALI SA: 0 

 

Návrh na overovateľov OZ bol schválený. 

 

Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol zverejnený na 

úradnej tabuli. Starosta obce dal hlasovať o programe tak, ako bol zverejnený.  

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8  

( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Vavro, p. Čavojský, Mgr. Kyselica, Ing. Matis, p. Droppa, Ing. 

Krupa) 

 

PROTI : 0                  ZDRŢALI SA: 0 

 

Program  26. zasadnutia OZ bol schválený.  

                  

K bodu 2 programu OZ: 

 

Voľba návrhovej komisie : 

 
 Starosta obce navrhol do návrhovej komisie  poslancov OZ: 

p. Vavro – predseda 

p. Jurčová - člen 

p. Čavojský - člen 

Navrhnutí poslanci súhlasili s ich účasťou v tejto komisii. 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu na členov návrhovej komisie: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8  

( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Vavro, p. Čavojský, Mgr. Kyselica, Ing. Matis, p. Droppa, Ing. 

Krupa) 

 

PROTI : 0                  ZDRŢALI SA: 0 

 

Návrh na členov návrhovej komisie OZ bol schválený. 
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K bodu 3 programu OZ: 

 

Dodatok č. 5 k VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov na činnosť materskej školy, školského klubu detí, školskej  

jedálne a výdajne školskej jedálne, ktoré sú súčasťou Základnej školy 

s  materskou školou J. Bednárika, Školská 4, Zeleneč: 
 

 Základná škola s materskou školou Zeleneč doručila do podateľne obecného úradu 

žiadosť o schválenie prechodu do vyššieho finančného pásma na nákup potravín na jedno 

jedlo v školskej jedálni. Návrh dodatku k VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosť materskej školy, školského klubu detí, školskej  jedálne 

a výdajne školskej jedálne, ktoré sú súčasťou Základnej školy s  materskou školou J. 

Bednárika, Školská 4, Zeleneč bol v zákonnej lehote zverejnený na úradnej tabuli obce 

Zeleneč aj na webovej stránke obce. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie: 

 

 

Návrh na uznesenie  

k Dodatku č. 5  VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov na činnosť materskej školy, školského klubu detí, školskej 

jedálne a výdajne školskej jedálne, ktoré sú súčasťou Základnej školy 

s materskou školou Jozefa Bednárika, Školská 4, Zeleneč 

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

  

Schvaľuje 

 

Dodatok č. 5  VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

na činnosť materskej školy, školského klubu detí, školskej jedálne a výdajne školskej jedálne, 

ktoré sú súčasťou Základnej školy s materskou školou Jozefa Bednárika, Školská 4, Zeleneč 

podľa predloţeného návrhu. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu na uznesenie: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8  

( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Vavro, p. Čavojský, Mgr. Kyselica, Ing. Matis, p. Droppa, Ing. 

Krupa) 

 

PROTI : 0                  ZDRŢALI SA: 0 

 

Dodatok č. 5  k VZN č. 5/2013 bol schválený.  

 

 

 

 



4 
 

K bodu 4 programu OZ: 

 

Prenájom poľnohospodárskeho pozemku pre PD Hrnčiarovce: 
 

Obecné zastupiteľstvo na svojom 25. zasadnutí dňa 24.8.2022 prijalo Uznesenie č. 

31/2022 k prenájmu poľnohospodárskeho pozemku, ktorým schválilo zámer uzatvorenia 

nájomnej zmluvy. Poslanci navrhli cenu 140,-/ha/1rok na obdobie od 15.10.2022 do 

31.10.2027. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie: 

  

Návrh na uznesenie  

k prenájmu poľnohospodárskeho pozemku 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní:  

 

Schvaľuje 

 

uzatvorenie nájomnej zmluvy, ktorej predmetom sú pozemky s parc. č. 2194 o výmere 

1179 m
2
, druh pozemku zastavaná plocha  a nádvorie, parcela registra „E“ a  s parc. č. 

2199/12 o výmere 2370 m
2
, druh pozemku zastavaná plocha  a nádvorie, parcela registra 

„E“,  ktoré sú zapísané na LV č. 1050 Okresného úradu Trnava, katastrálneho odboru pre 

kat. úz. Zeleneč, obec Zeleneč, okres Trnava, a to so ţiadateľom, ktorým je Podielnicke 

druţstvo v Hrnčiarovciach, Voderadská 39, Hrnčiarovce nad Parnou, IČO: 36 222 186, a to 

na dobu určitú od 15.10.2022 do 31.10.2027 a za nájomné v sume 140,- Eur/ha/1 rok, čo za 

vyššie uvedené parcely so súhrnnou výmerou 0,3549 ha predstavuje sumu 49,69 €/1 rok, ktoré 

je splatné vţdy do 31.5. nasledujúceho roka, a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa 

ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, ktorý spočíva v tom, ţe parcely nie sú samostatne prístupné, ide o bývalé chotárne 

cesty, ktoré boli rozorané a v súčasnosti sú súčasťou uceleného bloku v uţívaní druţstva. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu na uznesenie: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8  

( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Vavro, p. Čavojský, Mgr. Kyselica, Ing. Matis, p. Droppa, Ing. 

Krupa) 

 

PROTI : 0                  ZDRŢALI SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol prijatý. 

 

K bodu 5 programu OZ: 

 

Voľba prísediaceho pre Okresný súd Trnava: 

 
Starosta obce požiadal Ing. Uhliarovú, aby prítomných informovala o prípise 

Okresného súdu Trnava, ktorým súd požiadal o schválenie  za prísediaceho pre Okresný súd 

Trnava p. Mgr. Ľubomíra Jedličku na 4 - ročné obdobie počnúc dňom 8.11.2022. 
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Predseda návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie: 

 

Návrh na uznesenie  

k voľbe prísediaceho pre Okresný súd Trnava  
 

Obecné zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní  

 

Schvaľuje  

 

Mgr. Ľubomíra Jedličku, bytom Hlavná 10/10, Zeleneč, ako prísediaceho pre Okresný súd 

Trnava. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu na uznesenie: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8  

( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Vavro, p. Čavojský, Mgr. Kyselica, Ing. Matis, p. Droppa, Ing. 

Krupa) 

 

PROTI : 0                  ZDRŢALI SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol prijatý. 

 

K bodu 6 programu OZ: 

 

Informácie starostu: 
 

 Starosta obce poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na príprave osláv pri príležitosti 

60. výročia otvorenia budovy školy a premenovania ZŠ s MŠ Zeleneč na ZŠ s MŠ Jozefa 

Bednárika. Starosta obce odovzdal slovo riaditeľke ZŠ s MŠ ThLic. Daniele Depešovej 

a zástupkyni pre MŠ p. Lucii Vahalíkovej, ktoré informovali prítomných o Správe o 

výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022.  

 

Predseda návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie: 

 

 

Návrh na uznesenie  

k Správe o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  za 

školský rok 2021/2022 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

Schvaľuje  
 

Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2021/2022,  predloţenú riaditeľkou školy ThLic. Danielou Depešovou.  
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Hlasovanie: 

 

ZA: 8  

( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Vavro, p. Čavojský, Mgr. Kyselica, Ing. Matis, p. Droppa, Ing. 

Krupa) 

 

PROTI : 0                  ZDRŢALI SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol prijatý. 

 
 Starosta obce informoval o navýšení ceny za rekonštrukciu chodníka na ul. Hlavnej, 

kde majú byť poskytnuté finančné prostriedky z Pôdohospodárskej platobnej agentúry 

prostredníctvom MAS 11+. Aby sa mohlo začať s prácami, bude potrebné upraviť rozpočet 

presunom financií v rozpočte. Poslanci navrhli využiť finančné prostriedky z úveru, ktoré boli 

pôvodne schválené na búracie práce pri cintoríne a zároveň požiadali, aby bol zabezpečený 

stavebný dozor. 

 

 Starosta obce informoval prítomných poslancov, že nám  bol schválený projekt Zelená 

obec  v hodnote cca  15 000,- € na výsadbu stromov (projekt Slovenskej agentúry životného 

prostredia z r. 2019). 

 

 Futbalový klub ŠK Slávia žiada o dofinancovanie stavby sociálnych zariadení a bufetu 

na tribúne, pôvodne bola v rozpočte schválená suma na opravu sociálnych zariadení vo výške 

8 tis. €, následne sa rozhodlo o výstavbe nových sociálnych zariadení spolu s bufetom. Táto 

žiadosť  bude schvaľovaná na ďalšom zasadnutí OZ po predložení potrebných podkladov.   

 

 Ing. Uhliarová informovala prítomných o rozpočtovom opatrení č. 9/2022, ktoré 

v rámci svojej kompetencie schválil starosta obce. 

 

Predseda návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie: 

 

 

Návrh na uznesenie  

k   aktualizácii  rozpočtu obce na rok 2022 - rozpočtové opatrenie       

    č. 9-10/2022 

 

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

1.  Berie na vedomie  

   

Rozpočtové opatrenia starostu obce Zeleneč  č. 9/2022 zo dňa 10.10.2022. 

 

2.  Schvaľuje  
 

Rozpočtové opatrenie  č. 10/2022 v nasledovnom znení:  
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Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci  schváleného rozpočtu: 

 

Program 2, podprogram 2.2. Cintorín a Dom smútku: 

 

52 2 2 717 001 Búracie práce , rozšírenie cintorína    -  68 826,51 € 

 

Program 4. Komunikácie a verejné priestranstvá: 

 

52 2 2 717 002 Rekonštrukcia chodníka na ul. Hlavnej   + 68 826,51 € 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8  

( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Vavro, p. Čavojský, Mgr. Kyselica, Ing. Matis, p. Droppa, Ing. 

Krupa) 

 

PROTI : 0                  ZDRŢALI SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol prijatý. 

 

 Starosta obce informoval o ďalšej žiadosti p. J. Orešanského o príspevok na úhradu 

stravy v školskej jedálni, táto bude prerokovaná v budúcom roku, nakoľko v tomto roku už 

boli finančné prostriedky na sociálnu výpomoc vyčerpané.  

 

 Starosta obce oznámil prítomným poslancom, že bola uzatvorená zmluva na verejné 

osvetlenie v zmysle predchádzajúcich rokovaní. Po vykonaní časti prác budú postupne 

uhrádzané faktúry.  

Ing. Krupa mal výhrady k forme schvaľovania zmluvy a predložil nasledovné pripomienky: 

„Chcem tiež mať nové moderné osvetlenie, dostatočne výkonné, úsporné, inteligentné a za 

primeranú cenu, no nie zbrklo a za každú cenu!   

Prečo takto dôležitá vec, ktorú bude obec splácať ďalších 5 rokov nebola riadne zaradená do 

programu zasadania OZ, napriek tomu že bola predebatovaná na pracovnom zasadaní OZ 

(pozn. neboli na ňom všetci poslanci OZ)?   

V 03/2022 bol OZ dohodnutý postup realizácie na dve etapy (fázy). 

1.       Fáza : modernizácia VO, využitie súčasných rozvodov  a použitie smart svietidiel, nie 

obyčajných, ale so senzormi a možnosťou inteligentného riadenia v orientačnej sume 83750 

Eur (výpočet bol urobený pre 335 svietidiel vrátane stavebno montážnych prác, bez 

fotovoltaiky, predpokladaná úspora elektrickej energie 50-60%). Každá ulica bude 

súvislo osvetlená a na každom stĺpe bude lampa (bolo navrhnuté doplnenie chýbajúceho 

osvetlenia). 

2.       Fáza: doplnenie o efektívne riadenie (hybridný fotovoltaický zdroj + rozšíriteľné 

batériové úložisko) za cca 60-70 tis. Eur (úspora elektrickej energie až 90%). 

Taktiež bolo dohodnuté, že „Uchádzač na základe analýzy urobí návrh a predloží obci 

Zeleneč na schválenie s navrhovanými výkonmi spolu s predpokladanou minimálnou 

energetickou úsporou“. Od 03/2022 do 09/2022 sme nemali priebežné informácie z verejného 

obstarávania. Na pracovnom zasadaní OZ dňa 26.9.2022 sme sa nedozvedeli prečo uchádzači 

ponúkajú len 236ks pouličného osvetlenia + 50ks parkových svetiel, no za vyššiu cenu 

168 592 Eur za 1. etapu a 2. etapu za 66189 Eur. Nebolo potvrdené, že navrhovaný počet 

svietidiel bude dostatočný a splní normu osvitu a taktiež nebolo ani potvrdené, že na ktorých 
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stĺpoch sa vymení a na ktorých doplní osvetlenie, na ktorých sa ponechá (Podolky, nové ulice, 

nové sídliská), aby bolo na záver, na každom stĺpe inštalované úsporné smart osvetlenie. 

Okrem toho nebolo dostatočne preukázané: 

·         či bude aj dostatočný výkon jednotlivých svietidiel (v ponuke je viac výkonových tried 

svietidiel s rozdielnou cenou) ? 

·         ako to bude s prípadnou výmenou, doplnením? 

·         nebolo potvrdené ,že uchádzač urobil posúdenie, prípadne potvrdil či sú dostatočné 

rozvody ? A ak sú na hranici životnosti, či ich nebude treba za rok-dva znovu meniť a či 

rozvody, keď zafúka vietor, nemôžu spôsobiť výpadky/poruchy, reklamácie?“ 

 

 Starosta obce informoval, že sú pripravené voľby do samosprávy, komisie už zasadali. 

 

 Starosta obce informoval o stretnutí ohľadom cyklotrás – Trnava – Zeleneč, Trnava – 

Hrnčiarovce nad Parnou, žiadosti na obidva projekty budú súčasne podané do Plánu obnovy. 

 

K bodu 7 programu OZ:  

 

Interpelácie poslancov: 
 

 Mgr. Kyselica požiadal o informáciu, prečo auto vo vlastníctve Tavos-u chodí čerpať 

vodu z hydrantu pred hasičmi, JUDr. Mrva odpovedal, že autá Tavos-u chodia po obci 

vykonávať práce na vodovode a  kanalizácii. P. Čavojský vyjadril názor, že občania za túto 

vodu platiť nebudú. Ďalej p. poslanec Mgr. Kyselica predložil pripomienku občanov, že 

pracovníci obce chodia počas pracovnej doby  niečo robiť do súkromného domu na ul. 

Družstevnej č. 281, starosta obce odpovedal, že dom  vlastní firma, ktorá ho súkromne  

prenajala a pracovníci tam chodia cez obedňajšiu prestávku. 

 

 P. Čavojský požiadal o namontovanie zrkadla na križovatku na ul. Štúrovej, starosta 

obce odpovedal, že požiadame políciu o vydanie súhlasu na umiestnenie. 

 

 P. Vavro pripomenul, že na začiatku volebného obdobia žiadal o riešenie problémov 

na Hlavnej ulici s kanálmi, ktoré sú výškovo pod úrovňou cesty, do dnešného dňa nedošlo zo 

strany vlastníka cesty – VÚC k náprave, hrozia tam kolízne situácie. Starosta obce odpovedal, 

že na VÚC sme dali objednávku na opravu týchto kanálov a VÚC dalo tieto opravy do plánu 

na budúci rok. 

 

 P. Droppa požiadal o rozpočtové opatrenie na 5 000,- € na dofinancovanie výstavby 

sociálnych zariadení na TJ, starosta obce odpovedal, že po predložení potrebných podkladov 

sa bude táto žiadosť riešiť na ďalšom zasadnutí OZ.  

 

 Ing. Matis sa pýtal, či boli prijatí ďalší zamestnanci na Obecný úrad, starosta obce 

odpovedal, že na TJ bol prijatý 1 zamestnanec (p. Bednárik) a 2 zamestnanci (p. Halada, p. 

Hermanský) boli prijatí na pomocné práce (zastupovanie počas PN a dovolenky). 

 

 P. Vavro pripomenul, že je potrebné uzatvoriť nájomné zmluvy s TJ na ihrisko aj na 

budovu, aby TJ mohlo žiadať o granty. Nájomné zmluvy už bude riešiť nové zastupiteľstvo. 

 

 P. Droppa sa pýtal, či už  boli posunuté hrobové miesta na cintoríne, starosta 

odpovedal, že 3 dvojhroby  boli posunuté o 0,5 m smerom do cintorína. 
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K bodu 8 programu OZ:  

 

Diskusia: 
 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

K bodu 9 programu OZ:  

 

Záver: 
 

 Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu v tomto volebnom období a 

ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

V Zelenči, dňa 18.10.2022  

 

 

 

      

 

 

     Mgr. Ľubomír Jedlička 

           starosta obce 

 

 

 

 

 

 

........................................................   .................................................... 

Mgr. Peter Kyselica  - overovateľ   Ing. Peter Krupa - overovateľ 

 

 

 

 

................................................. 

Ing. Miroslava Uhliarová 

zapisovateľka 


